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1. Opening & mededelingen 
Voorzitter Harrie Bosch heet iedereen van harte welkom. Voor het eerst sinds 2 jaar kunnen we 
elkaar weer in levende lijve ontmoeten bij de ALV.  
 
Speciaal welk om voor de nieuwe kandidaten voor het bestuur die aanwezig zijn. Afwezig zijn 
bestuursleden Melanie Berends en Petra van Duijnhoven.  
 

2. Bespreken Verslag ALV 27-03-2021 
Er zijn geen inhoudelijke vragen over het verslag van de vorige ALV. Het wordt ongewijzigd 
vastgesteld, complimenten voor Sylvia van der Garde die het verslag gemaakt heeft.  
 
 

3. Bespreken meerjarenplan LSA Bewoners 
Thijs licht toe hoe het meerjarenplan tot stand is gekomen: Bij de vorige ALV hebben we 
onderwerpen/suggesties voor dit plan opgehaald bij de leden, daarnaast zijn ook nog 2 ophaalsessies 
met leden online georganiseerd. We hebben de diversiteit van leden laten terug komen in de het 
meerjarenplan. 
 
Thijs licht de kernpunten van het meerjarenplan van LSA. Hij noemt in het bijzonder:  
Kansengelijkheid is een nieuw thema, we zien dat hier nog een slag te maken is, en dat bewoners 
hier een rol in kunnen spelen. Wijkaanpak is terug, hier is veel historische kennis vanuit de 
vereniging, wat we hierin laten terug komen.  
 
Vragen over het meerjarenplan van LSA vanuit de leden:  
Hans van Ierland, Wijkleercentrum Alles voor elkaar: complimenten voor het mooie plan. Welke rol 
kunnen we spelen als actieve bewoners in beïnvloeding in de lokale democratie? We willen graag 
tussentijdse beïnvloeding, niet alleen met de verkiezingen. Hoe kan LSA daar een rol in spelen als 
leden bij de volgende stap? Ik zou hier wel met andere leden over willen klankboorden, of 
ondersteuning krijgen.  
Thijs: ik kan me goed voorstellen dat we hier (rond zeggenschap en positionering) een bijeenkomst 
over gaan organiseren komend jaar.  
Anita Keita: Thorbecke-pamflet met tips over democratische vernieuwing is een mooie basis over dit 
gesprek.  
 
Piet de Vries, initiatiefgroep versterking lokale democratie uit Haarlem: het zijn losse thema’s, maar 
het zou over de samenhang van de thema’s moeten. In welke mate hebben bewoners echt 
zeggenschap in hun buurt; dat is de bindende factor.  
 
Jacqueline Ravenstein, BBE Nieuwe westen Rotterdam: Er zijn nu wijkraden in Rotterdam, we willen 
de deze wijkraden gaan volgen welke invloed ze hebben.  
 
Neo de Bono, Moerwijk coöperatie, Den Haag: Het zou kunnen helpen als onze initiatieven een 
‘keurmerk/zegel betroken partner van LSA’ zouden kunnen krijgen. Het zou ons helpen om serieus 
genomen te worden door de gemeente.  
Reactie Thijs van Mierlo: ik kan me dat goed voorstellen, we kunnen iets maken waardoor je 
zichtbaar maakt dat je lid bent van LSA. Hoe onze verbinding met elkaar is, niet dat we het 
goedkeuren, maar dat we.  



Hubertine Langemeijer, Kunstpost, Den haag: het zou fijn zijn als LSA meer een soort 
beroepsvereniging zou zijn.  
 
Elly Rijnierse, Kunstpost; gebiedscoperatie. Wat is de verbinding tussen het nationale en 
internationale niveau. De gemeenteraad en de gemeente zelf staat ook buiten spel bij belangrijke 
ontwikkelingen. LSA moet goed inzetten op het duiden van de rol van de gemeente in bepaalde 
beleidsontwikkelingen.  
 
Jacqueline Ravenstein; Kunnen wijken zich laten adopteren door Kamerleden? 
Thijs; dat is een interessante vraag om nu nogmaals te onderzoeken. Het animo bij Kamerleden liep 
terug, vandaar dat daar minder op in is gezet.   
 
Jan Siersma, de Driehoek, Amsterdam: ik kan me prima vinden in de zeven thema’s van het plan. Wat 
mij betreft had de wijkaanpak op plek één gestaan. Het is goed dat we de historische roods niet 
vergeten worden. Wijken versterken gaat over het versterken van de bewoners, het verbeteren van 
hun positie en hun kansen. Blijf de buurt met volle kracht wapenen!  
 
Daan van der Linden, ontmoetingswerkplaats de JoJo in Sassenheim: Is zeggenschap de juiste term 
om te gebruiken ipv participatie?  
Elly: Taal is belangrijk en moet soms veranderen, term participatie moet verdwijnen. Participatie als 
empowerment, dan moet je jezelf kunnen organiseren.  
Thijs:  Zeggenschap is de geëmancipeerde term van participatie. Jullie moeten het zelf, doen, maar 
LSA wil het graag faciliteren en voeden, zodat je zelf lokaal het gesprek voert.  
 
Elly vraagt aandacht voor zorg voor elkaar als initiatiefnemers. Veel staan op het randje van een 
burnout.  
 
 

4. Toelichting en stemmen vaststelling inhoudelijk jaarverslag 
 
Toelichting Thijs: Kim heeft het jaarverslag gemaakt, dank daarvoor! Het is ons visitekaartje, 
verspreid graag het jaarverslag, dat het ook komt bij degene die het moeten lezen. We mogen er 
trots op zijn!  
 
Jan Siersma: Compliment voor de corona handleiding die LSA heeft gemaakt.  
Harrie noemt namens het bestuur dat het activiteiten niveau was goed, ondanks corona, dat 
versterkt ook onze positie.  
 
De vereniging stelt het inhoudelijk jaarverslag vast. Applaus van uit de leden.  
 

5. Toelichting financieel jaarverslag en bevindingen kascommissie 
 
Hans geeft een toelichting:  
- We sluiten het jaar met een positief resultaat afgesloten. We hebben alle activiteiten uitgevoerd, 

soms op een andere manier dan gepland, maar het is gelukt. Hulde voor het team LSA.  
- Vanuit het financieel beleid gaan we aan de slag met BTW administratie.  
- Er zijn twee zieke krachten in de organisatie, ook in 2022. We hebben gesproken met de 

accountant of we daar in 2021 een voorziening voor moeten nemen, maar dat is niet nodig.  
- De accountantsverklaring is afgegeven. 
- De kascontrole commissie heeft het jaarverslag gecontroleerd.  
 



Er zijn geen vragen aan Hans over het financieel jaarverslag.  
 

6. Vaststelling financieel jaarverslag en decharge verlenen aan bestuur  
 
De kascontrole commissie, bestaat uit Juriaan Otto en Peter Paul Kloosterman.   
Via een zoom sessie met directeur en de voorzitter LSA hebben zij vragen zijn kunnen stellen, deze 
zijn goed toegelicht.  
 
De kascommissie stelt de leden voor om, onder dankzegging voor het vele goede werk, decharge te 
verlenen voor het in 2021 gevoerde beheer en het financieel beleid.  
 
De leden nemen dit advies over en stellen het financieel jaarverslag vast.  
 

7. Toelichting en vaststelling begroting 2022 
Er zijn geen vragen vanuit de leden. De begroting wordt door de leden vastgesteld.  
 

8. Benoemen nieuwe kascommissie 
Er is 1 nieuw lid van de kascommissie nodig, Juriaan Otto verlaat na 2 jaar de kascommissie.  
 
Aernoud Olde van Hilversum Verbonden stelt zich beschikbaar voor de kascommissie. En zal dus 
samen met Peter Paul Kloosterman de kascommissie vormen voor komend jaar.  
 

9. Verantwoording/toelichting zoekcommissie nieuwe bestuursleden 
 

Bestuurslid Rina Clemens licht toe: Eind vorig jaar wisten we dat we op zoek moesten naar een 
nieuwe voorzitter en twee algemene leden. Er is een profiel opgesteld voor de werving van nieuwe 
bestuursleden. Er kamen ongeveer 20 reacties binnen. Rina en Thijs hebben een eerste selectie 
gedaan van kandidaten voor een eerste gesprek. In een 2e gespreksrond is gesproken met Hans en 
Willy vanuit het bestuur. Er zijn veel goede gesprekken gevoerd met interessante kandidaten, dus 
een keuze was lastig. Uiteindelijk zijn er 3 goede kandidaten gekozen.  
 

10. Bestuursverkiezing: voordracht van bestuur 
 
Er is een bijzonderheid in de procedure: Bestuurslid Willy van Leeuwen is al tweemaal benoemd als 
bestuurslid. De statuten zeggen dat er maximaal 2 benoemingen mogen zijn, dus ze zou niet meer 
herbenoembaar zijn. Echter ze zit pas zes jaar, nog niet de maximale acht jaar. Het bestuur wil het 
mogelijk maken dat Willy wel deze twee jaar vol kan maken. De vraag is aan de leden om hiermee in 
te stemmen. Leden stemmen hier mee in. Willy wordt dus ook voorgedragen voor herbenoeming.  
 
Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld, er zijn dus drie kandidaat bestuursleden en vier 
zittende leden die herbenoemd kunnen worden.  
Het gaat om een herbenoeming zittende bestuursleden: Willy, Melanie, Hans en Rina 
En drie kandidaat bestuursleden: Miek, Patrick, en kandidaat voorzitter Anita.  
 
De kandidaat bestuursleden stellen zich even kort voor.  
Patrick van Lunteren: is Brabander, woonachtig in Breda, 4 jaar wethouder geweest met sociale 
portefeuille, ervaring met RtC, werkzaam bij Platform 31, (expertise milieu/duurzaamheid).  
Anita Keita: Brabander van oorsprong, woonachtig in Nijmegen, moeder van 2 kinderen, getrouwd, 
mantelzorger, werkzaam Versa Welzijn. Dat ik bij een welzijnsorganisatie werkzaam ben is juist de 
reden om juist te kiezen voor een bestuursfuncties van LSA, het is mijn statement om te kiezen voor 
de inwoners.  



Miek van Dongen: Brabander, woonachtig in Den Bosch, getrouwd, 5 kinderen, bestuurslid de 
Copernikkel in Den Bosch, oud bestuurslid van ’t Heft in Brabant, eerder gewerkt bij bureau Zet, nu 
kunstenaar en een eigen ondernemen op gebied van coaching en advies.  
 
Het voorstel is om de hele groep zittende en kandidaat bestuursleden per acclamatie te benoemen. 
Daar stemmen de leden mee in en bij deze zijn zij benoemd in het bestuur van het LSA.  
 

11. Afscheid Harrie Bosch en Petra van Duijnhoven 
 
We nemen vandaag afscheid van Petra van Duijnhoven, zij was 6 jaar bestuurslid, en van Harrie 
Bosch, hij was 4 jaar voorzitter van LSA.  
 
Thijs neem het woord om Petra en Harrie te bedanken voor hun bestuurswerk en het scherp houden 
van het bestuur en team. Hij noemt 2 rode draden in hun bedragen, namelijk het scherp blijven 
kijken naar de identiteit van LSA en de waarde van het gebruik van de juiste taal.  
 
Harry reageert met dat hij het werk in het bestuur als erg plezierig heeft ervaren. Ik wilde graag 
prikkelen rond de identiteit; met de blijk dat je identiteit als organisatie wel sterk is, maar niet 
uitsluitend is. Ik wens jullie met het nieuwe bestuur veel succes, ik heb er alle vertrouwen in. Ik wens 
het LSA veel kracht, plezier en alle goeds toe.  
 

12. Rondvraag 
 
Piet de Vries: Het bestuur is vrij wit; ik wil graag diversiteit in het bestuur als aandachtspunt voor de 
volgende periode noemen. Dat krijgt bijval vanuit de leden.  
 
 

13. Sluiting algemene leden vergadering 
 
De vergadering wordt door Harry gesloten met een klap van de hamer.  
 
 
 


